
7   1396 مهرمـاه   29   شـنبه 
 1043 شـماره  دهـم   سـال   

s e p e h r g h a r b . n e w s @ g m a i l . c o m w w w . s e p e h r p r e s s . i r

مدیرکل تعزیرات حکومتی لرستان:
5967 پرونده تخلف در تعزیرات 

حکومتی استان لرستان بررسی شد

ســپهرغرب، گروه اســتان ها: مدیرکل تعزیرات 
لرستان گفت: 5967 پرونده تخلف  حکومتی استان 
در هفت ماهه امســال در تعزیرات حکومتی استان 

لرستان مورد بررسی قرار گرفت.
بهرام براری اظهارداشت: هشتم آبان ماه مصادف است با 
بیست و سومین ســال تأسیس سازمان تعزیرات حکومتی، 
ســازمانی که در اجرای ماده واحــده اصلاح قانون تعزیرات 
حکومتی مصوب ســال 73 مجمع تشخیص مصلحت نظام 

تأسیس شد.
وی افزود: مراحل کودکی و نوجوانی این سازمان سپری 
شــده است و این سازمان در شرایط ساختاری و صلاحیتی 
در وضعیت کامــل قرارگرفته اســت به طوری که روزبه روز 
به عنوان ســازمانی که در بحث نظــام تثبیت و تنظیم بازار 
یــک نقش حاکمیتی را ایفا می کند، راه ترقی و توســعه را 
در راستای روند خدمت بهتر به مردم در پیش گرفته است.

مدیرکل تعزیرات حکومتی لرستان در رابطه به صلاحیت 
سازمان تعزیرات حکومتی عنوان کرد: این سازمان به لحاظ 
ســاختار اداری جزیــی از دولت جمهوری اســلامی و قوه 
مجریه اســت ولی از حیث ماهیت خدمت، خدمتی که این 

سازمان ارائه می دهد نوعی خدمت قضایی است.
وی بیان کرد: بر اســاس قوانین و مقررات جاری به ویژه 
قوانین و مقرارت موضوعه سازمان، قانون تعزیرات حکومتی 
مصوب 23 اسفندماه سال 67، قانون تعزیرات حکومتی امور 
بهداشت دارو و درمان مصوب 32 اسفندماه سال 67، قانون 
نظام صنفی مصوب ســال 88 و قانون قاچاق کالا و ارز نیز 

مصوب سال 92 است.
براری حوزه فعالیت های ســازمان تعزیرات حکومتی را 
به سه بخش کالا و خدمات، رسیدگی به تخلفات دارویی و 
درمانی و رسیدگی به تخلفات قاچاق کالا و ارز تقسیم کرد 
و گفت: به تناســب ســه حوزه و به حکم قوانین و مقررات 
جاری کشــور ضابطینی تحت عنوان دســتگاه های نظارتی 
تعریف شده است که وظیفه پیشگیری و نظارت را به عهده 

دارند.
وی تصریــح کرد: این دســتگاه های نظارتی پرونده ها را 
جهت رسیدگی به ســازمان تعزیرات حکومتی و واحدهای 
این نهاد در سراسر اســتان ارسال می کنند و به غیر از این 
دستگاه های نظارتی، شهروندان نیز می توانند برحسب مورد 
به عنوان شــاکی خصوصی به ویژه در بحث تخلفات کالا و 
خدمات و بهداشت دارو و درمان تلقی شوند و شکایت خود 

را به واحدهای اداری مطرح رسیدگی ارائه دهند.
مدیرکل تعزیرات حکومتی لرســتان با اشــاره به اینکه 
در هفت ماهه ســال 96 پنج هــزار و 967 پرونده تعزیرات 
حکومتی وارد شده است، اظهار کرد: در بخش کالا و خدمات 
قریب پنج هزار پرونده به شــعب و ادارات شهرستان های ما 

وارد آمده که مورد رسیدگی و صدور حکم قرار گرفت.
وی افــزود: این پرونده های وارد بــه تعزیرات حکومتی 
اســتان نسبت به سال قبل هفت درصد کاهش داشته است 

که این نشان از کاهش تخلفات و تقلیل کشفیات را دارد.
براری عنوان کرد: در حوزه قاچاق کالا و ارز نیز در مجموع 
به 862 پرونده در حوزه مرکز استان و شهرستان های تابعه 
رســیدگی شد که این میزان پرونده وارده نیز در مقایسه با 
سال قبل 42 درصد افزایش یافته است که نشان از برخورد 
مؤثر دستگاه های نظارتی و ســازمان تعزیرات حکومتی را 

دارد.
مدیرکل تعزیرات حکومتی لرســتان بــا بیان اینکه در 
حوزه بهداشــت، دارو و درمان نیز در هفت ماهه ســال 96، 
163 پرونده مورد رســیدگی قرار گرفــت، افزود: در حوزه 
بهداشــت و درمان در مدت مذکور مراکزی که غیرمجاز در 
فعالیت های پزشکی دخل و تصرف کرده بودند و یا به صورت 
غیرمجاز یک مرکز پزشــکی دایر کرده بودند پلمپ و حکم 

در مورد آن ها اجرا شد.
براری تصریح کرد: در هفت ماهه نخســت امسال از نظر 
کمیت بیشــترین قاچاق کالا مربوط به البسه و پوشاک و از 
نظر ارزش مربوط به برنج بوده که بیشترین ارزش در بحث 

پرونده های قاچاق را به خود اختصاص داده است.
وی ضمن گرامیداشت سالروز تأسیس سازمان تعزیرات 
حکومتــی خاطرنشــان کرد: ایــن روز را به عمــوم مردم، 
مسئولان نظام و همکارانم در دادگستری و سازمان تعزیرات 

حکومتی تبریک می گویم.

خبــر

مدیرعامل قطار شهری کرمانشاه خبر داد:
فاز اول قطارشهری کرمانشاه 

سال 99 افتتاح می شود
قطار  مدیرعامل  اســتان ها:  گروه  ســپهرغرب، 
شهری کرمانشاه از افتتاح فاز اول پروژه قطارشهری 

کرمانشاه طی سال 99 خبر داد.
ســعید سلیم ساســانی روز دوشــنبه در حاشیه بازدید 
استاندار کرمانشاه از پروژه قطار شهری کرمانشاه و در جمع 
خبرنگاران گفت: فــاز اول تونل این پروژه یک هزار و 550 

متر طول دارد و آخر فروردین 97 افتتاح خواهد شد.
وی افزود: 53 میلیارد در قالــب بودجه برای این پروژه 
مصوب شده و تاکنون 17 میلیارد تومان آن تخصیص یافته 

است.
مدیرعامل قطار شهری کرمانشاه ادامه داد: از 17 میلیارد 
تومان مذکور 10 میلیارد مربوط به مصوبات ســفر رهبری 

بوده که هفته گذشته آنرا دریافت کردیم.
وی طول فاز دوم تونل قطار شــهری را 1400 متر اعلام 
کرد و گفت: قرار اســت این فاز بــرای اجرا به قرارگاه خاتم 

تحویل شود.
ساســانی در پایان خاطرنشــان کرد: فاز اول پروژه قطار 
شهری کرمانشــاه در صورت تخصیص به موقع اعتبار سال 

99 به بهره برداری می رسد.

رئیس سازمان جهاد کشاورزی لرستان خبر داد؛
کاشت 3700 هکتار چغندر مازاد 

در لرستان
محصول روی دست کشاورزان ماند

گــروه  ســپهرغرب، 
سازمان  رئیس  اســتان ها: 
لرستان  کشــاورزی  جهاد 
از کاشت ســه هزار و 750 
بدون عقد  هکتار چغندر قند 
قرار داد بــا کارخانه قند در 

این استان خبر داد.
عبدالرضــا بــازدار در جمع 
اینکه در  بیــان  با  خبرنــگاران 

لرســتان هفت هزار و 100 هکتار از مزارع به کشت چغندر 
اختصاص یافته اســت اظهار کرد: پیش بینی می شود از این 

مقدار سطح زیرکشت 340 هزار تن برداشت شود.
وی گفــت: ظرفیت کارخانه قند بروجــرد 150 هزارتن 
اســت و در این فصل امکان انبار کردن آنها وجود ندارد و از 
طرفی ظرفیت پذیرش روزانه آنها تعریف شده است بنا بر این 
بیش از نیمی از محصول چغندر تولیدی استان باید به سایر 

کارخانه های قند در سطح کشور تحویل داده شود.
رئیس ســازمان جهاد کشاورزی لرســتان با بیان اینکه 
از مقدار هفت هزار و 100 هکتار چغندر کشــت شــده در 
لرستان سه هزار و 750 هکتار توسط کشاورزان بدون عقد 
قرارداد با هیچ کارخانه ای اقدام به کشــت شده است، گفت: 

همین باعث مشکلاتی برای خرید این محصول شده است.
بــازدار تصریح کــرد: در این راســتا اولویــت خرید با 
چغندر کارانی است که در زمان کاشت اقدام به عقد قرار داد 

با کارخانجات قند کرده اند.

سخنگوی ستاد مرکزی اربعین:
مرز خسروی هنوز باز نشده است

منتظر اعلام آمادگی رسمی عراق هستیم
سپهرغرب، گروه استان ها: سخنگوی ستاد مرکزی 
اربعین با اشاره به اینکه مرز خسروی هنوز باز نشده 
اســت، گفت: طرف عراقی هنوز رسماً و کتباً آمادگی 

خود را اعلام نکرده است.
شــهریار حیدری دقایقی پیش در ســخنانی با اشاره به 
اینکه تا یک ســاعت پیش یک میلیون و 700 هزار روادید 
اربعین صادر شده است، اظهار کرد: در رابطه با مرز خسروی 
بحث های مختلفی شــده کــه بعضا ً اعــلام می کنند مرز 
بازگشایی شــد؛ اما فعلًا مرز خسروی به دلیل عدم آمادگی 

کشور عراق و مقامات عراقی باز نشده است.
وی با بیان اینکه از طرف ما رایزنی به شــکل گســترده 
انجام شــده و امیدواریم هرچه زودتر اعلام کنند و ما مرز را 
بازگشایی کنیم، تصریح کرد: از طرف ما هیچ مشکلی نیست 
و آمادگی بازگشــایی مرز را داریم و حتی الان همکاران در 

داخل گیت ها نشسته اند و آمادگی عبور زائران را دارند.
حیدری خاطرنشان کرد: یکی از مهم ترین دغدغه های ما 
امنیت و اسکان زائران در این مرز بوده که طرف عراقی باید 

این امکانات را فراهم کند.
سخنگوی ســتاد مرکزی اربعین با تأکید بر اینکه هنوز 
طرف عراقی رسماً و کتباً آمادگی خود را اعلام نکرده است، 
افــزود: طرف عراقی باید از آمادگــی 100 درصد برخوردار 

باشد سپس مرز باز شود.

خبــر

استانها
sepehr.ostanha@gmail.com

ازنا - شازند»مرگ«را دور می زند

18کیلومترازپروژهافتتاحمیشود
از  اســتان ها:  گــروه  ســپهرغرب، 
محورهای  پرحادثه ترین  و  پرترددتریــن 
مجلس  در  مردم  نماینده  تا  است  لرستان 
بگوید: 18 کیلومتر از این جاده تا سه ماه 

آینده دو بانده می شود.
باوجوداینکه طی سال های اخیر شاهد بهبود 
وضعیت راه هــا و انجام طرح هــای چهار خطه 
به خصوص در اســتان لرستان بوده ایم اما چهار 
خطه شدن محور ازنا - شازند که از حدود شش 
سال قبل کلید خورده به دلیل کمبود اعتبار با 
سرعتی لاک پشتی در حال انجام است و همواره 

شاهد تصادفات زیادی در این محور هستیم.
ایــن طــرح از جنبه هــای مختلفــی حائز 
اهمیت است که از آن جمله کوتاه کردن مسیر 
ترانزیتی شــمال - جنوب و نداشتن گردنه های 
صعب العبوراســت ضمن اینکــه این محور تنها 
مسیر دسترسی مردم شهرســتان ازنا به مرکز 

کشور است.

     گشت نامحسوس مرگ
همین دلایل ســبب شــده تا شــاهد تردد 
فراوان وسایل نقلیه سنگین از این محور باشیم 
اما در طرف مقابل عــرض کم جاده باعث بروز 
تصادفات فراوان منجــر به جرح و فوت در این 
جاده شــده است که همین مسئله لزوم تسریع 
در تکمیل این طرح نیمه کاره را دوچندان کرده 

است.
طی ماه های اخیر شاهد پیگیری های مستمر 
نماینده مردم دورود و ازنا در مجلس شــورای 
اسلامی و همچنین مدیران اجرایی برای جذب 
اعتبار و عملیاتی شــدن این پروژه هســتیم تا 

مجید کیان پور نماینده مــردم دورود و ازنا در 
این رابطه بگوید: اجرای پروژه راه ســازی ازنا - 
شــازند مطالبه همه مردم لرستان و شهرستان 
ازنا است و این امر مطالبه به حق مردم است که 

باید عملیاتی شود.
و  اینکــه همــه دولتمــردان  بابیــان  وی 
دستگاه های اجرایی پیگیر هستند که این پروژه 
تأمین اعتبار شــود گفت: در این راســتا رئیس 
ســازمان برنامه وبودجه، وزیر راه و شهرسازی، 
استاندار لرســتان و مدیران و همچنین بنده به  
عنوان نماینده مردم پیگیر این موضوع هستیم.

     18 کیلومتر از جاده مرگ عملیاتی 
می شود

نماینده مردم دورود و ازنا در مجلس شــورای 

اســلامی با بیان اینکه امیدواریم بتوانیم به زودی 
نهایتاً ظرف ســه ماه آینده 18 کیلومتر ابتدایی 
این پــروژه را تا »مؤمن آباد« تکمیل کنیم، گفت: 
همچنیــن تلاش این بــوده کــه دو قطعه 6.5 

کیلومتری و 10 کیلومتری را نیز عملیاتی کنیم.
کیان پور با بیان اینکه 6.5 کیلومتر دوم این 
پروژه در لرستان پیمانکار آن انتخاب شده و در 
حال کار اســت، گفت: همچنیــن 10 کیلومتر 
باقی مانده نیز اخذ مجوز شــده تا کار پیگیری 
شــود و احداث باند دوم پروژه راه ســازی ازنا - 

شازند به طور کامل عملیاتی شود.
وی با بیان اینکه این محور، ترافیک جاده ای 
سنگینی دارد و بیش از هفت هزار وسیله نقلیه 
سبک و ســنگین به  صورت روزانه در آن تردد 
دارند، گفت: در این راســتا عملیاتی شدن این 

پروژه یک ضرورت اجتناب ناپذیر اســت و باند 
دوم در این محور باید احداث شود.

نماینده مردم دورود و ازنا در مجلس شورای 
اسلامی با بیان اینکه پلیس نیز باید نظارت های 
خود را در این محور بالاتر ببرد، گفت: همچنین 
کســانی که در این محور تردد می کنند مقوله 
ایمنی و قوانین راهنمایی و رانندگی را بیش  از 
پیش رعایت کنند و تلاش شــود که با سرعت 
مطمئنه مناســب در این جاده تــردد کنند تا 

حوادث جاده ای ما به حداقل برسد.

     پروژه ای در پیچ بی پولی
بنابراین گزارش محور ازنا - شــازند به طول 
70 کیلومتر شهرستان ازنا را به استان مرکزی 
متصــل می کند که 35 کیلومتــر از این محور 
در شهرســتان ازنا واقع شــده و هم اکنون چهار 
خطه شدن این محور به دلیل کمبود اعتبارات 

نیمه تمام باقی مانده است.
جاده ازنــا - اراک در ابتدا بــا هدف ایجاد 
ارتباط محلی بین شهرســتان های ازنا و شازند 
ایجاد شــد اما بعدها به دلایل مختلف ازجمله 
مسیر هموار و کاهش زمان سفر تبدیل به یک 
جاده ترانزیتی شــده اســت به گونه ای که اکثر 
وســایل نقلیه عبوری از آن خودروهای سنگین 

هستند.
پیش ازاین در گزارش های متعددی خواستار 
تســریع در تکمیل طرح چهار خطه این محور 
ارتباطی شد چراکه دوطرفه بودن جاده و عرض 
کم این محور باعث بــروز تصادفات فراوانی در 
این جاده شــده اســت به طوری که بارها شاهد 

تصادفات مرگبار در این جاده بودیم.

خطر تخریب بافت اطراف آبشوران در خیابان »حداد عادل« کرمانشاه
وضعیت  اســتان ها:  گروه  سپهرغرب، 
عادل  حداد  خیابان  در  آبشوران  رودخانه 
که  است  بحرانی  آنقدر  کرمانشــاه  شهر 
یک بارندگی ســیل آسا می تواند منجر به 
تخریب بافت اطراف آن شــده و فاجعه ای 

جبران ناپذیر را به وجود آورد.
زمانــی رودخانــه ای آرام بــود کــه با گذر 
مــردم  بــه  شــهر  کوچه پس کوچه هــای  از 
آبادانی مــی داد. همین  نوید  حاشیه نشــینش 
آبشورانی که امروز تونل وحشتی برای ساکنان 
بافت قدیمی شهر شــده و دلهره فروریختنش 

لحظه ای آنها راحت نیستند.
قســمتی از رودخانه مارپیــچ زیبای دیروز 
در خیابــان حداد عادل بعدهــا به بهانه کاهش 
بــار ترافیکی خیابان های اطراف و ســاماندهی 
وضعیت آن به یک کانال زیرزمینی سرپوشیده 
تبدیل شد، اما نه تنها بار ترافیکی به این خیابان 
منتقل نشد بلکه به زه کش فاضلاب تبدیل شده 

و وضعیتش بسیار وخیم است.
سازه های بتنی و دیوارهای اطراف رودخانه 
دیگر تحمل بار موجود را ندارد و کارشناســان 
معتقدنــد که زیــر دیواره های بتنــی به مرور 
زمان و گذر آب شســته شده و هر آن احتمال 
دارد سازه های اطراف به داخل رودخانه ریزش 
کنــد که در این صــورت با توجه بــه فعالیت 
عمده فروشــان و وجود بافت مسکونی فاجعه به 

بار  آید.
حساسیت موضوع تا به حدی بود که شورای 
ترافیک استان در ســال 94 با بحرانی خواندن 
وضعیــت این رودخانه در خیابان حداد عادل با 
ابلاغ مصوبه  و وضع ممنوعیت تردد کامیون های 
ســنگین بر روی این پل نسبت به این موضوع 
واکنش نشان دهد و این تنها اقدام عملی برای 

رسیدگی به وضعیت این خیابان بود.
با وجود سکونت افراد زیادی در حاشیه این 
رودخانه هنوز بعد از دو ســال از گذشــت این 
موضوع اقدام درخور توجهی مبنی بر رسیدگی 
و دفع خطر از این منطقه صورت نگرفته است و 
این در حالی است که کارشناسان بارها در مورد 

وضعیت وخیم این پل تذکر و هشدار داده اند.

     درخواست ممنوعیت تردد سواره 
و پیاده بر روی خیابان حداد عادل

دبیر شــورای ترافیک اســتان کرمانشاه با 
اشاره به وضعیت خیابان حداد عادل اظهار کرد: 

هشدارهای لازم از سوی شورای ترافیک استان 
در خصوص وضعیت این خیابان داده شده است.

دکتر محسن زاهدی افزود: حتی در محدوده 
پل حداد عادل نیز به شــهرداری اعلام کرده ایم 
که وســایل نقلیه سنگین هم نباید بر روی این 
پل تردد داشته باشند و این موضوع در شورای 

ترافیک استان مصوب و ابلاغ هم شده است.
وی بــا بیــان اینکــه در مــورد وضعیــت 
خیابان حــداد عادل با یــک تصمیم مدیریتی 
تردد خودروهای ســنگین را ممنــوع کردیم، 
خاطرنشــان کرد: شــورای ترافیک هماهنگی 
نهادها و تســهیل گری امور را بــر عهده دارد و 
مجموعه هــای ذی ربط همچون شــرکت آب و 
فاضلاب باید در مورد اقدامات اجرایی پاسخگو 

باشد.
این مقام مسئول ادامه داد: با توجه به جریان 
آب در زیر این پــل با آغاز بارندگی ها نیروهای 
وارده به دیواره ها افزایش و ســایش بیشــتری 
اتفــاق می افتد کــه طبیعتاً وضعیــت آن بدتر 

خواهد شد.
زاهدی با اشاره به فرونشست زمین بر روی 
قسمتی از کانال سرپوشیده آبشوران در روبروی 
دادگســتری در پی بارندگی های سال گذشته، 
بیان داشت: شــرکت آب و فاضلاب شهری در 
نامه ای به شورای شهر دوره گذشته و شهرداری 
به علت شــرایط بحرانی خیابــان حداد عادل 
خواستار ممنوعیت تردد سواره و پیاده بر روی 

این خیابان شده بود.

وی تصریح کرد: اینکه شــهروندان نسبت به 
وضعیت این خیابان آگاه شدند کفایت نمی کند 
و ادارات ذی ربط باید نسبت به بهسازی، تقویت 

و مرمت سازه های این پل اقدام کنند.
دبیر شورای ترافیک استان کرمانشاه متذکر 
شد: وقتی شــرکت آب و فاضلاب در مورد این 
خیابان هشــدار می دهد که خطرناک اســت، 
حتماً ریسک بالاست و پیش بینی حادثه آفرینی 
می شود و باید اقدامات اجرایی به سرعت انجام 

شود.

     بافت اطراف »حداد عادل« درخطر 
است

عضو هیئت مدیره نظام مهندســی ساختمان 
اســتان کرمانشــاه در مورد وضعیت رودخانه 

آبشوران اظهار کرد: اگر سیلی اتفاق بیفتد این 
منطقه بسیار در خطر است و ریزش می کند.

بیژن کلهرنیا با اشــاره به وضعیت رودخانه 
آبشــوران در خیابان حداد عادل افزود: اگر این 
مسیر بسته شود تمام بافت حاشیه آن به خطر 
می افتد و لذا مســئله اول در این خصوص رفع 

خطر است.
وی برداشــتن ســقف رودخانــه و تکمیل 
دیوارســازی این رودخانه را تنهــا راهکار رفع 
خطــر از این رودخانه عنــوان کرد و گفت: کار 
دیوارســازی آن باید به صورت پیشرفته انجام 
گیرد و سپس می تواند تبدیل به کانال بسته ای 

برای عبور آب شود.
عضو هیئت مدیره نظام مهندسی ساختمان 
اســتان کرمانشــاه تصریح کرد: بعــد از انجام 
این کار بایــد فاضلاب هایی که اکنون وارد این 
رودخانه می شــوند را به سمت شبکه فاضلاب 

شهری هدایت کرد.
کلهرنیــا با بیــان اینکه اکنون بســیاری از 
فاضلاب های اطراف وارد این رودخانه می شوند، 
خاطرنشــان کــرد: شــرکت آب و فاضلاب با 
همکاری شهرداری باید این مسیر را در اولویت 
قرار دهد و به گونه ای آن را ســاماندهی کند که 

دیگر فاضلاب رو نباشد.
وی ادامه داد: چه بســا اگر بســتر رودخانه 
پاک سازی و ایمن سازی بتوان آب را نمایان کرد 
و اصــولاً باید این خیابان به شــکل یک باغ راه 
درآیــد که در این صورت عــلاوه بر ایجاد یک 
رودخانه شهری زیبا در دل شهر به بهبود فضای 

شهری کمک بسیاری خواهد شد.
بــا این همه تأکید بر وضعیــت بحرانی این 
خیابان واقعاً جای ســؤال اســت چرا حالا که 
با مصوبات شــورای ترافیک بــرای تخریب این 
خیابــان به نوعی زمان خریدیــم این فرصت را 
برای بازسازی و مرمت ســازه های این خیابان 
بــه کار نگرفته ایم و تا کی ایــن وضعیت ادامه 

خواهد داشت.
شاید حتماً باید اتفاق ناگواری در این خیابان 
رخ دهد تا همه دست به کار شوند، و کار را جدی 
بگیرند در غیر این صورت با این  همه هشــدار، 
بی توجهی و تعلل مســئولان امر تنها فاجعه به 
بار می آورد و در پایان هم که با توجیه و عذر و 
بهانه و همدیگر را مقصر جلوه دادن سر و ته آن 
را به هــم می آورند و در این بین دود این تعلل 

تنها به چشم ساکنان این منطقه می رود.

بیژن کلهرنیا با اشاره به 
وضعیت رودخانه آبشوران در 
خیابان حداد عادل افزود: اگر 
این مسیر بسته شود تمام بافت 
حاشیه آن به خطر می افتد و 
لذا مسئله اول در این خصوص 
رفع خطر است.


